
                                                             Z á p i s n i c a     

 

 zo zasadnutia VMČ č. 5 Nitra – Diely, Kynek, Mlynárce, Párovské Háje konaného                                            

dňa 14.11.2024, o 16.00h 

KD Na kyneku, Nitra  
 

       ___________________________________________________________________________       
 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Došlá pošta a jej vybavenie   

3. Odpovede a pripomienky  

4. Rôzne 

5. Požiadavky VMČ 

Na zasadnutí sa zúčastnilo 7 členov /priložená prezenčná listina s vlastnoručnými 

podpismi/: 

Prítomní: 7 –  Ladislav Turba, Ing. Jarmila Králová, PhD.,  doc. PhDr. Katarína 

Welnitzová, PhD., Ing. Ľubomír Moravčík,  doc. PaedDr. Pavol Horička, PhD,            

Ing. Jozef Bisták,  Ing. Ľuboš Kriššák,   

Neprítomní ospravedlnení: 2 – RNDr. Hilda Kramáreková, PhD., Mgr. Viktor Moravec 

Zasadnutie výboru mestskej časti č. 5 bolo uznášaniaschopné. 
 

1.Otvorenie:  zasadnutie otvoril predseda VMČ 5  - Ladislav Turba 

2. Došlá pošta: 

Všetky doručené listy, odpovede a pripomienky sú zadokumentované v došlej pošte 

v predložených  materiáloch k zasadnutiu VMČ ku dňu 14.11.2024. 

Bod č.1 – Žiadosť z odb.dopravy , ktorý dostal podnet Mestskej polície ohľadom zmeny 

TDZ na miestnej ceste Chotárna. Mestská polícia požaduje zmeniť vyznačenie obytnej 

zóny, za vyznačenie zóny s maximálnou povolenou rýchlosťou 20 km/h 

Uznesenie:  VMČ opätovne žiada odb.dopravy o prehodnotenie situácie na miestnej ceste 

Chotárna, ohľadom zníženia povolenej rýchlosti 20km/h a zmeny TDZ. 

ZA:  6                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 1 

Bod č.2 – žiadosť V.Jechová – o rekonštrukciu chodníka na Rybárskej 1.  

Uznesenie:  VMČ odstupuje žiadosť na príslušné VMČ 2 – Staré Mesto na prejednanie.  

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

Bod č. 3 – Žiadosť K.Žáčiková, Nitra – o informáciu, kedy bude hotová cesta na Dolinu 

a kedy bude sprístupnený park Na Kyneku.  



Uznesenie:  VMČ žiada vedúceho OŽP a odb.majetku o poskytnutie informácie v akom 

štádiu je sprístupnenie parku na Kyneku pre verejnosť. Na cestu na Dolinu sú schválené 

finančné prostriedky na projektovú dokumentáciu.  

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

Bod č. 4 –  Žiadosť z odb.dopravy – rozšírenie obsluhy MHD linky č.11  

Uznesenie:  VMČ súhlasí s uvedeným materiálom a odporúča ho zaradiť na Mestské 

zastupiteľstvo v Nitre.  

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

Bod. č. 5 –  Žiadosť  E.Latzke - v mene obyvateľov okolitých ulíc ku "Na dolinu" (Pod 

trnkami, Drienova, Nad hrabinou ) - Ako chce Mesto Nitra riešiť označenie mestu 

patriacej ulice "Na dolinu" – Kynek. Vodiči nedodržujú povolenú rýchlosť. 

Uznesenie:  VMČ žiada odb. dopravy osadiť TDZ na ulicu Na Dolinu a priľahlé ulice.          

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

Bod. č. 6 –  Žiadosť J. a V. Mikačoví, Nitra – žiadosť o odstránenie navozených 

a naplavených štrkov na ulici Nad potokom, opravu oplotenia z dôvodu, že naplaveniny 

a navozený štrk spôsobili poškodenie oporného múru, prasknutie múru a cez túto 

prasklinu sú vytápaní. Žiadajú opakovane o stretnutie s kompetentnými zástupcami 

mesta na riešenie situácie. 

Uznesenie:  VMČ odporúča stretnutie so zástupcami vedenia mesta- kancelária primátora 

a viceprimátor Mezei. 

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

Bod. č. 7 –  Stanovisko k návrhu na realizáciu IA - Parkovisko Na Hôrke 1-15. Prišlo 

k zisteniu o plánovanom inv. zámere vybudovať bytový dom, súčasťou ktorého je aj 

riešenie parkovania pre obyvateľov existujúcej bytovky. 

 

Uznesenie:  VMČ berie na vedomie uvedenú žiadosť. 

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

Bod. č. 8 – 

Návrh plánu zasadnutí VMČ 5 na 1.polrok 2025  

9.1.2025       16.00 Na Hôrke 30 

13.2.2024     16.00 Na Hôrke 30 

13.3.2024     16.00 Na Hôrke 30 

10.4.2024     16.00 Na Hôrke 30 

15.5.2024     16.00 Na Hôrke 30 

12.6.2024     16.00 Na Hôrke 30 



Uznesenie:  VMČ berie na vedomie. 

ZA: 7                                  PROTI: 0                                    ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

Bod. č. 9 –  Žiadosť z odb.služieb úradu-referátu evidencie obyvateľstva a domov – 

o stanovisko k pomenovaniu ulice. O pomenovanie ulice požiadala spoločnosť Building, 

a.s. Bratislava , v rámci budovania 1.etapy stavby „ Obytný súbor Slnečná pláň“. 

Novovzniknutá ulica je na parc.č.280/150, kat.ú.Kynek. 

Návrhy: 1. Ulica na Slnečnej pláni 

     2. Ulica pod javorom 

     3. Ulica nový Kynek 

 

Uznesenie:  VMČ s uvedenými návrhmi nesúhlasí, navrhuje názov „ Slnečná pláň“, ak to 

nebude možné tak „ Ulica Slnečná pláň“. 

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

Bod. č. 10 –  Žiadosť N.Móciková – o osvetlenie novovybudovaného parkoviska Na 

Hôrke 29-35/ za bytovým domom/, pretože je bez chýbajúceho osvetlenia veľmi 

nebezpečné. 

 

Uznesenie:  VMČ odporúča vybudovanie osvetlenia na uvedené parkovisko – 

odb.inv.výstavby a SMS. 

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

3. Došlá pošta: 

Všetky doručené listy, odpovede a pripomienky sú zadokumentované  v došlej pošte 

v predložených  materiáloch k zasadnutiu VMČ ku dňu 14.11.2024. 

Rôzne: 

Mikuláš – 3.12.2024  Mlynárce, Kynek, Diely – 16.20hod. 

Mikuláš – 8.12.2024 Párovské Háje, 16.00hod. 

Požiadavky VMČ : 

-prehodnotiť situáciu s bezpečnosťou chodníka pri malom obchode Nitrazdroj, oproti 

ZŠ Na Hôrke , pri mieste kde bola tabuľa VMČ a doplniť osvetlenie – p. Králová – SMS 

- doplniť osvetlenie pri KD P.Háje a na ulici Ulička P.Háje – Králová – SMS 

- doplniť spomaľovač pred centrum zdravia P.Háje a značku znížená rýchlosť – 

Králová - SMS, odb.dopravy  

-žiadame o kontrolu poriadku a verejnej činnosti na u. Bolečkova, Štúrova – Králová – 

Mestská polícia   

- vybudovať chodníky na cintoríne Mlynárce, z dôvodu vytvorenia nových hrobových 

miest – Moravčík – kancelária prednostu 

- osadiť značku zákaz vjazdu nákladných vozidiel a zníženie rýchlosti na ulici 

Ovocinárska zo strany od Šúdolskej ulici, nakoľko je iba z 2.strany Ovocinárskej – 

Bisták – odb.dopravy 



- vyčistenie parkoviska a chodníka pri cintoríne na Kyneku od popadaného lístia aj za 

palisádami – Welnitzová – SMS 

- vyhrabanie popadaného lístia a zvyškov opilovaných konárov a odvoz nepotrebnej 

nádoby s odpadom/umiestnenej v kúte napravo/ z detského ihriska Ovocinárska ul. – 

požiadavka z 12.9.2024 – Welnitzová - SMS 

 

Ďalšie zasadnutie VMČ č. 5 sa uskutoční  dňa  5.12.2024 

o 16:00hod KD Kynek, Nitra. 

 
Zapísala:  Henrieta Strnisková 

18.11.2024 

 

 
             Ladislav Turba 

                 predseda VMČ č. 5 

       Nitra-Diely, Kynek, Mlynárce, Párovské Háje 
 


